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 וועד מקומי קיסריה

 2022פברואר  27

 13.2.22מיום  93פרוטוקול מישיבת הוועד בזום מס' 

  : משתתפים 

רווית ברמי,   ,מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, דבי נייקרוג, אלי רוט, אילנה סיגל, אילן בן יעקב חברי הוועד : 

   , אופיר מנור. חגי דדי

 אילן הנגבי.  חפ"ק : 

 ציפי ישי  וועדת חינוך : יו"ר 

 סוקולוב. מירה חונוביץ, ירון  וועדת ביקורת : 

   .: רותם גוטמן  קיסריה"" חדשות 

 

   :נושאים 

 . בהתאם לסדר היום שהופץ

 

 מושיק פותח את הישיבה בברכות לאילנה סיגל לרגל יום הולדה, החברים מצטרפים לברכות. 

. נראה לתושבי  מבורך  המשך עשייהם ומקווה למאחל הצלחה לכולבהמשך לחתימה על השלב הסופי של החומש, 

ו מרכז הנוער ומרכז התרבות. מודה לליאור,  כמ לים להשלים ו קיסריה שיש על מי סמוך, עומדים בפנינו פרויקטים גד

 לצוות החפ"ק לרפי, לאסיף על שיתוף פעולה. 

 שמוליק מעדכן לגבי החומש  ואומר כי התקציב הוא בשורה גדולה לישוב. 

 . ליאור מודה לדוב מגן על השתתפותו ומעורבותו בכל ישיבות הוועד 

י עד לתקופה האחרונה, ונכון להיום שיתוף הפעולה  היו דבר ערטילא  ,דב מגן משבח את המועצה והחפ"ק שלדבריו 

 והמעורבות, הכבוד ההדדי בין כל "הצלעות" והרצון לקדם את היישוב ניכרים באופן חיובי. 

   - סוכנות הדואר 

התנהלות השירות, תורים  מאר בישוב ואת תלונות התושבים ואת אי שביעות רצונם  ורווית מעלה את נושא סוכנות הד

 בלתי סבירה לקבלת שירות. ארוכים והמתנה 

נופר ואביה שהם מנהלי סוכנות הדואר לא מתגברים על כמות המגיעים לקבל שירות ובמיוחד בזמן האחרון עקב  

 רווית תבדוק עם נופר איך ניתן לפתור את הבעיה, יתכן ויהיה צורך לפנות לרשות הדואר.  של נופר.  המחלת
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 העבודות ברחבי הישוב : נושא התקדמות במעדכן  -אילן הנגבי  

החכמים בהם ניתן לראות תקלות מראש ולשלוט מרחוק, התחיל, הצפי לסיום העבודות   ה"לדים"   נורותהחלפת 

 . 40% - בנושא הפנסים הינו תוך שלושה שבועות. החסכון בהוצאות החשמל כ

 . 13החלו והסתיימו, בשלב הבא יוחלף אספלט מהכיכר של שכונה  עבודות ריבוד הכביש מ"חוף הזהב" 

בדו על ריצוף, פרגולה, חיפוי  ע הפנימי בכל הקשור לתשתיות, בשלב הבא י העבודות החלו החלק  –  מרכז הנוער

 חיצוני. 

 שיפוץ מבנה קיים.  – שלב א' 

סיוע  יתקבל  ר ההיתמחכים לאישור בקשה להיתר כדי להשלים את המבנה. השאיפה שתוך חודש מבקשת  -'  שלב ב 

 מהמועצה. 

 יום העבודה יוקדם, צפי לסיום, תחילת אפריל. שס אה השיפוץ בעיצומו, העבודה מתקדמת במהירות וכנר – 3שכונה 

, אנו בשאיפה שיוחלט בהקדם על הפרוגרמה של מרכז  חיינר -נוימן  נמסרה טיוטת חוזה לאדריכלים  – מרכז תרבות 

 התרבות. 

 המייצגים יונחו בתוך כשבוע, יעשה בשיתוף עם ג'אנח מהעתיקות.  3יוקם מכיכר שכונה   – מייצג עתיקות 

 הגינה תהיה יחסית קטנה ולא תפגע בגינה הקיימת.  11תוקם בשכונה   – גינת כלבים 

גדר קבועה בחלקה, דקורטיבית  במרכזה   הליך רכישת הגדר החל, הגדר תהיה –  גדר היקפית קבועה לפארק חרוב

 הזיכרון. . בנוסף הבמה המרכזית תוגבה, כל זאת במטרה לסיים עד לאירוע הקרוב הבא, יום בצדדיםופשוטה יותר 

פרויקט זה מובל ע"י אילן הנגבי ומושיק סגל התוכנית לשדרג ולייפות את פינות המיחזור, להוסיף   –  פינות מיחזור

 שילוט המודיע מהם ימי פינוי הגזם ולאיזה פח יש להשליך כל סוג אשפה. 

 – עדכון בנושא בית הספר וגני הילדים בישוב 

בתוכני החומש בהם נרכש ריהוט לכיתה ה"חכמה", מחשבים, מסך  ₪   200,000ביה"ס "קיסריה" קיבל סכום של 

 ישי. -חיצוני, מערכת הגברה וכו'. העבודה נעשית בשת"פ מלא עם ציפי ביטון 

העבודה נעשית גם לשדרוג גני הילדים, בסיור שעשתה ציפי בגנים העבירה כל גננת רשימת ציוד שחסר לגן ודברים  

 הדורשים טיפול לדעתה. 

 חלק מהתיקונים והשדרוגים יעשו ע"י החפ"ק.  בשיתוף פעולה עם ציפי ומושיק והחפ"ק.  הרכישות יעשו 

   –  8עדכון לגבי מרכז הנוער בשכונה 

₪, סכום לא הגיוני ולכן   640,000סכום של  במסגרת הפרויקט לשיפוץ מבנה הנוער, הוקצב ע"י מועצת חוף הכרמל 

לכל המטרות ובהם תוכנית הנוער, צופים ובני עקיבא, התוכנית  סכום שייתן מענה  ₪   1,000,000ל התקציב בעוד גד הו

 תתבצע מהשורש בעקבות הגדלת התקציב. 

שיפוץ מועדון הנוער מתקדם כמתוכנן ויסתיים בערך בעוד כחודש וחצי, הכסף שנוסף יכסה את עבודות    –שמוליק 

 הפיתוח, מבנים יבילים וכו'. 

 - תוכנית מעוף לחנוך בלתי פורמלי  התנעת 

לדברי שמוליק, רפי אבני מוביל מיזם יפה, תהליך התנעה של "שולחנות עגולים" בהם השתתפו נציגי מחלקת הנוער  

ית הספר, בני עקיב וצופים וכן בני נוער רבים שהגיעו כדי להקים מועצת נוער. מדובר בהתנעת תהליך  במועצה, נציגי ב

 ענק שיוביל את בני הנוער ויגרום לו להיות שותף ומוביל. 
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   –עבודה בגנים ובבתי הספר  

המוכיח את  ההרשמה לבית הספר  "קיסריה" מרשימה, מלבד תלמיד אחד נרשמו כל הילדים דבר משמח  -ציפי  

את שיגרת הלימודים    הצלחת ביה"ס. קיסריה הפכה ליישוב בטוח לילדים, רונית מנהלת ביה"ס הצליחה להמשיך ולנהל

 ואף הוסיפה פעילויות נוספות מעל משרד החינוך, הכול בתוכן עשיר וברמה גבוהה.  במהלך הקורונה

 מהיר. ציפי מודה לחברי הוועד, למושיק, ליאור ורפי על העזרה והתמיכה שהיא מקבלת מכולם ובאופן יסודי ו

 תלמידים בכיתה וזה נהדר!  20 - ילדים כדי שניתן יהיה לפתוח כיתה א' נוספת  דבר שיביא ל  5נכון להיום, חסרים 

 יש צורך לעודד הורים להזדרז ולרשום את ילדיהם לגני הילדים לשנה הבאה. 

 אחר, הגננות מתחלפות וקיים שינוי לטובה.  גני הילדים משלבים ביקורים של גן אצל גן 

 המשחקים יקבלו גם הם שדרוג, נוצר עיכוב שנובע מהקורונה.  גני

 בפורים יוזמת וועדת חינוך משלוחי מנות שיחולקו לחיילים בודדים וגדוד "ניצן". 

 ז"ל.  שיראל אסתר ומילה שרה  לזכר בנות משפחת סימוןכמו כן, תפתח תערוכת ילדים שנושאה בטיחות בדרכים 

משבח את ציפי על הסקירה המקצועית והקולחת שנתנה בנושא החינוך. הישיבה של מעוף לחינוך הינה    -  ליאור 

שנים הייתה חוסר שביעות רצון והשינוי היום לא יאומן, מערכת החינוך עשתה קפיצה ענקית,    4-הצלחה גדולה, לפני כ

ן לראות בכל התחומים בקיסריה והחינוך הוא  והדבר ניכר בהיענות לרישום לביה"ס. את השינוי נית   יסודי הוא  השינוי 

 החשוב ביותר. 

 אופיר   – תחבורה 

   651הרחבת כביש  –  םי-  פל עבודות בצומת 

על מנת לקדם את התהליך. בישיבה   2021 -אופיר נלחם מ (  2026-2027)במקור תוכננו העבודות במקביל לאכלוס  

לקבלן להקים את הכיכר, דבר שימנע תאונות דרכים  האחרונה התחייבו "מקורות" לסיים את העבודות דבר שיאפשר  

 . קיימת ועומס על הכיכר ה 

 חודשים.  16 -שתמשך כ  ה עבוד –  651הרחבת כביש 

ה אוטומטית  עעומדת לעבור שיפור מהותי, הצומת תוכפל בגודלה ותרומזר ברמזור חכם שינתב את התנו  ים-פלצומת 

 חודשים.   16 -ותסתיים לאחר כ  ים -פלת  תחל העבודה בצומ 2023עפ"י עומסי התנועה. המחצית 

אינו בטיחותי, יש בו ריבוי תאונות   התקיימו ישיבות עם תושבים, כביש יהלום שהיה פעם כביש ראשי –  11שכונה 

ינחה נוסעים בזמן אירועים לדרכים חלופיות. עלות   eWaz דרכים ותנועה מוגברת בזמן אירועים. בשיתוף עם החפ"ק, 

יתכן שהצומת תהפוך  סטרי. קמ"ש והרחוב יהפוך לחד   30 –₪, המהירות תורד ל  20,000 –וב טופז כ  ח תכנון ר

 , דבר שיגרום לצמצום כמות רכבים למשפחה ופתיחת שדה ראייה והפחתת סיכונים לנוסעים ולהולכי רגל. לאדום לבן

 – בוס הפחתת קווי אוטו

מספר מצומצם של תושבים בישוב מבקשת להפחית את מספר האוטובוסים הנוסעים על רוטשילד היות והעש מפריע  

 להם. 

 . להחזיר את הקווים לחדשם במידה ונרצה בעיהבמירה ונבקש הפחתה בקווי האוטובוס בעתיד תהיה  –ליאור 

היות ותחבורה ציבורית ממתנת את התנועה המהירה   , אם היא מפריעה לפעמים(גם )  , בעד תחבורה ציבורית  –אלי 

 ומקטינה סיכונים. 

 שאין צורך באוטובוסים גדולים ושניתן להסתפק במיניבוסים. בסקר שנערך מתברר  – מושיק 
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 . את מס' האוטובוסים והיכןאנו נלמד את הנושא ורק לאחר שייבדק שנית יוחלט ע"י חברי הוועד האם לצמצם  

 

 38הצבעה לאישור פרוטוקול מס' 

 

 )מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, רווית ברמי, אלי רוט, חגי דדי, דבי נייקרוג,   9בעד : 

 אילן בן יעקב( 

 

 

 20:50מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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